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Hi.I'm Ryden Malby.I'm…

嗨，我是雷登莫比，我…

The new assistant to the editor.Yes.One sec.I'll get Lloyd.I've got Ryden.Thanks.

新来的编辑助理，是的。等下，我去叫罗伊德。雷登来了，谢谢。
Well,here it is.Home,sweet home.That's the mail cart.

那么，这儿就是你的家了。那是邮车。
Great,Well,perfect.Is there any material you want me to start to read or…

很好，不错，有什么材料需要我看吗?或者…

No.Reading's on your own time,Jessica was a hit filer,so we're a little backed up on submissions.

没有，阅读材料得用你自己的时间，杰西卡把文件编档做得一团糟，所以你得先接下她的烂摊子。
I see that.What happened to Jessica anyway?

明白了。杰西卡到底怎么了?

Well,we had a little bit of a misunderstanding,she and I.You see,I thought that she worked for me.She thought she was running the company.

我和她之间有一些误解。你知道，我认为她是在为我工作，而她以为是她在运营这家公司。
Sounds like Jessica.

很像杰西卡的作风。
Mm-hmm.Ready to go?

恩，准备好了吗?

Yep,I'll get right on it.

是的，那我现在就开始。
You know you're gonna have to enter every one of these into the database,right?

你知道你要把这些都输入数据库，对吧?

Okay.Absolutely.Yeah.

好的，没问题。
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